
Kunnanhallitus § 183 14.12.2020

JÄRJESTÄYTYMISASIAT

Kh 14.12.2020 § 183 Valmistelija kunnanjohtaja Jukka Hillukkala, puh. 040 150 5201

Kunnanjohtaja: Kunnanhallitus hyväksyy laaditun esityslistan työ jär jes tyk-
sekseen.

 Kunnanjohtaja täydensi kokouksessa tekemäänsä päätösehdotusta seu-
raa vas ti:

Kunnanjohtaja: Kunnanhallitus ottaa käsiteltäväkseen lisälistalla olevat
asiat nro 19 Toholammin paloaseman toimitilat, nro 20 Toholammin kun-
nan perustajajäsenyys kantatie 86/63 vaikutusalueen kehitysyhdistyksessä
ja nro 21 Kunnanvaltuuston 7.12.2020 päätösten täytäntöönpano.

 Lisäksi kunnanjohtaja esitti, että

 1. Kaavoituspäällikkö Minna Vesisenaho Suunnittelutoimisto Plandea
Oy:stä osallistuu kokoukseen. Hän esittää kunnanhallitukselle Län si-To ho-
lam min sekä Toholampi-Lestijärven osallistumis- ja arviointisuunnitelmat
tuu li puis to jen osayleiskaavojen osalta.

 2. Asianajaja Tuomas Aho Asianajotoimisto Roihu Oy:stä osallistuu ko-
kouk seen etäyhteydellä. Hän tuo esille julkisen hankintalain näkökulmaa
pa lo ase man toimitilojen vaihtoehtojen selvittelyyn. Kunnanhallituksen jä se-
nil lä on mahdollisuus kysyä julkisen hankintalain soveltamisesta asiassa.

 3. Tekninen johtaja Juha Hopeavuori esittelee paloaseman toimitilojen
vuok raus vaih to eh toa.

 4. Toholammin kehitys Oy:stä toimitusjohtaja Esa Järvenoja osallistuu ko-
kouk seen etäyhteydellä. Hän esittelee kehitysyhtiön toimintasuunnitelmaa
se kä keskustelee kunnanhallituksen kanssa kehitysyhtiön palveluiden jär-
jes tä mis ta van vaihtoehtoisista toimintamalleista.

 Kh:n jäsen Kaija Polso, kv:n II vpj. Ulla-Riitta Harju ja kh:n varajäsen Iida
Ny lan der ilmoittivat esteellisyytensä asiakohtien 2 ja 3 käsittelyyn.

 1. Minna Vesisenaho esitteli Länsi-Toholammin sekä To ho lam pi-Les ti jär-
ven osal lis tu mis- ja arviointisuunnitelmat tuulipuistojen osayleiskaavojen
osal ta ja oli läsnä asian esittelyn ajan klo 15.12 - 15.28.

 Kh:n jäsen Jukka Lintilä saapui kokoukseen tämän esittelyn aikana klo
15.20.

 2. Tuomas Aho toi esille julkisen hankintalain näkökulmaa paloaseman toi-
mi ti lo jen vaihtoehtojen selvittelyyn ja hän oli läsnä etäyhteydellä asian esit-
te lyn ja keskustelun ajan klo 15.30 - 16.00.

 3. Juha Hopeavuori esitteli paloaseman toimitilojen vuokrausvaihtoehtoa ja
oli läsnä myös tuulipuistojen osayleiskaavan esittelyssä. Hän oli läsnä ko-



kouk ses sa klo 15.12 - 16.00.

 4. Esa Järvenoja esitteli kehitysyhtiön toimintasuunnitelmaa sekä kes kus te-
li kunnanhallituksen kanssa kehitysyhtiön palveluiden järjestämistavan
vaih to eh toi sis ta toimintamalleista. Hän oli läsnä kokouksessa klo 16.00 -
16.45.

Päätös: Kunnanhallitus päätti yksimielisesti hyväksyä kunnanjohtajan te ke-
mät päätösehdotukset ja käsitellä asiat esityslistan ja lisälistan mukaisessa
jär jes tyk ses sä. Kunnanhallitus yksimielisesti merkitsi tiedoksi esittelyt ja es-
teel li syy det.

 ______


